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Happy married life!　　祝新婚快乐! 　　Congratulations on your marriage!　　恭喜喜结连理! 　　We never knew two people better suited to eac...
Happy married life!
　　祝新婚快乐!
　　Congratulations on your marriage!
　　恭喜喜结连理!
　　We never knew two people better suited to each other.
　　我们从未见过如此般配的一对。
　　You\'re the luckiest guy in the world.
　　你们是世界上最幸运的人儿。
　　Hoping the best for you two today and forever!
　　希望你们俩好好的，直到永远!
　　May you be as rich in life as you are in love.
　　愿你们生活富足，爱也富足。
　　Wishing you a life full of happiness ahead, dear friend.
　　亲，祝你们今后的生活幸福圆满。
　　We never knew two people better suited to each other.
　　我们从未见过如此般配的一对。
　　You\'re the luckiest guy in the world.
　　你是世界上最幸运的人儿。
　　He must be extra special, because he is marrying a lovely girl.
　　新娘如此可爱，新郎必定英俊不凡。
　　God bless you and yours, and surround you ever with his blessing.
　　愿上帝祝福你和你的爱人，永远赐福于你们。
　　May you two always be in love! May happiness increase with age.
　　愿你俩永浴爱河，祝你俩幸福与日俱增。
　　Wishing you a world of happiness and love as all your dreams come true.
　　但愿天从人愿，幸福与爱情无边!
　　He must be extra special, because he is marrying a lovely girl.
　　新娘如此可爱，新郎必定英俊不凡。
　　On your special day, wishing you all the happiness, love and togetherness forever.
　　在你的大日子，祝福你们永远幸福、相爱在一起。
　　Lots of love and wishes on your wedding; God you look so great together!
　　我把很多很多爱和祝福送给你们。天哪，你们俩在一起太般配啦!
　　You two are a perfect match. Here\'s wishing you both a life time of happiness.
　　你们是天生的一对，祝你们永远幸福。
　　A wish to two happy people for a future of dreams comes true. Congratulations!
　　祝两个幸福的人儿，来日美梦都成现实。祝贺你们!
　　May the joy you share on your wedding day be the kind you\'ll share all along life\'s way.
　　愿你俩婚礼之日分享的喜悦，将伴随你俩共度人生的岁月。
　　God bless you and yours, and surround you ever with his blessing.
　　愿上帝祝福你和你的爱人，永远赐福于你们。
　　May you two always be in love! May happiness increase with age.
　　愿你俩永浴爱河，祝你俩幸福与年俱增。
　　Wishing you a world of happiness and love as all your dreams come true.
　　但愿天从人愿，幸福与爱情无边!
　　A wish to two happy people for a future of dreams coming true, Congratulations!
　　祝两个幸福的人儿，来日美梦都成现实。祝贺你们!
　　You two are a perfect match. Here\'s wishing you both a lifetime of happiness.
　　你们是天生的一对，祝你们永远幸福。
　　May the joy you share on your wedding day be the kind you\'ll share all along life\'s way.
　　愿你俩婚礼之日的喜悦，伴随你俩共度人生的岁月。
　　I hope you will have nothing but joy and happiness in your life together.
　　我希望你俩的共同生活美满幸福。祝你和你的新娘幸福欢乐。
　　Let me wish you and your bride every joy and the best of everything.
　　我们谨向你俩祝贺，愿你们的婚后生活无上幸福。
　　As you tie the knot with the love of your life today, wishing you years of togetherness and companionship.
　　今天你和爱人喜结连理，我祝你们长长久久。
　　You two are one of the best couples I have ever seen, may God grant you a happy married life!
　　你们俩是我见过的最棒的一对，愿上帝赐予你们幸福婚姻!
　　Wishing you all the love and happiness in the world and congratulations on your marriage!
　　把全世界的爱和幸福送给你们，祝新婚快乐!
　　I pray and wish happiness for both of you; I hope you are the ones from the story that says - Happily Ever After.
　　我为你们俩祈祷幸福。希望你们像童话里的人一样，从此幸福地生活在一起。
　　Happy married life to you guys and wishing you all the wealth and prosperity throughout your life; don\'t fight!
　　新婚快乐!祝你们一生富足，不要打架!
　　We send you both our love and best wishes for every happiness that life can bring.
　　喜送小小礼品一份，庆贺这一大喜大吉之事。
　　I take great pleasure in sending here with a little wedding present in celebration Of the happy event.
　　向你俩致以最美好的祝愿，祝你们终生幸福。
　　Only once in a life time that a special dream comes true. And suddenly your entire world seems beautiful and new. Best wishes always!
　　一生中只有一次美梦实现的奇迹，你俩的整个世界顿时变得绚丽新奇。祝永远幸福!
本DOCX文档由 www.zciku.com/中词库网 生成，海量范文文档任你选，，为你的工作锦上添花,祝你一臂之力！
